
Záznam z 5. jednání Výboru pro Rozvojové a investiční priority města 

zastupitelstva města Benešov nad Ploučnicí dne 10.6.2013 od 14:00 konané ve Velké zasedací 

místnosti Městského úřadu 

Přítomni: 

 Zděnka Myšíková, místopředsedkyně výboru, 

 Filip Ušák, předseda výboru, 

 Ivan Neliba, člen výboru, 

 Karel Šohaj, tajemník výboru, 

 Ota Dračka, člen výboru  

 Jiří Zelený, člen výboru 

 Karel Vrbický, místostarosta města 

Nepřítomni:  

 Josef Klouček, člen výboru, 

 Radek Prášek, člen výboru, 

 Jan Polanský, člen výboru;  

 Andrea Kulíková, člen výboru 

 

 

5.1. Výbor přijal usnesení č. 1/2013: 

Výbor pro Rozvojové a investiční priority města Benešov nad Ploučnicí navrhuje 

Zastupitelstvu města Benešov nad Ploučnicí zřídit zvláštní fond, do kterého budou alokovány 

prostředky pro dlouhodobé rozvojové projekty a investice. 

5.2. Pan Ota Dračka seznámil zúčastněné se stavem výstavby cyklostezky. 

5.3. Příští jednání se uskuteční v září 2013, termín bude upřesněn. 

 

 

Zaznamenal: Karel Šohaj 

 

 

 


